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Unit 6  I will never give up!
李丽玲  福建经贸学校
本单元课时安排：分4次课，8课时（45分钟/课时）来完成。  

    第一模块教学内容为：Warming up；Listening and Speaking  Part A and Part B

第二模块教学内容为：Reading and Writing  Part A and Part B

第三模块教学内容为：Grammar Focus；Practical Writing

第四模块教学内容为：Reading More；Tips

第四模块（2课时）教案 
一、教学内容（Contents）
Reading More & Tips
1. 学习以下词汇与短语
nurture, humanity, sensory, stimulation adapt, facilitate, journey, spirituality, at birth, be rich in, be capable of, adapt to       

2. 学习以下句型
Humans have a creative drive which should be nurtured and allowed to grow in a good environment, whether the environment is at home or at school.

People naturally want to make things better, not only for themselves, but also for the nation and for humanity.

Not only is the child capable of absorbing knowledge, but he has the power to teach himself, if we provide the tools.

We also need to influence the children to “bring humanity to a deeper understanding, to a higher well being, and to a greater spirituality”.

二、教学目标（Objectives）    

1. 语言知识学习
（1）掌握和运用表达与教育相关的词汇和短语

nurture, humanity, sensory, stimulation adapt, facilitate, journey, spirituality, at birth, be rich in, be capable of, adapt to       

（2）理解和运用表达以下句型  
Humans have a creative drive which should be nurtured and allowed to grow in a good environment, whether the environment is at home or at school.

People naturally want to make things better, not only for themselves, but also for the nation and for humanity.

Not only is the child capable of absorbing knowledge, but he has the power to teach himself, if we provide the tools.

We also need to influence the children to “bring humanity to a deeper understanding, to a higher well being, and to a greater spirituality”.

2. 语言能力运用
（1）学生看懂有关教育的拓展阅读材料.
（2）能够比较熟练地运用所学知识描述教育的本质。
3. 社会人文素养
（1）通过小组合作学习，学生能积极与他人合作，有积极的学习态度。
（2）培养热爱学习的品质。
三、教学重、难点（Focus and Difficulty）
    重点：学生能通过阅读有关教育的拓展材料获取更多的相关信息。
    难点：学生能够了解教育的本质，形成自我教育的理念。
四、课前准备
老师：教案设计、上课PPT的制作以及相关素材的收集。
学生：以小组形式预习新课的单词、句型以及翻译拓展阅读材料。

五、教学方法（Methods）
讲授法、任务驱动法，小组活动学习法，自主学习法，情景演练法。

六、教学过程（Process）
1. 组织教学（1分钟）
教师：宣布课题并板书Unit 6  I will never give up!
宣布本次课的学习任务：学习一篇有关教育本质的材料，并用上述语言材料进行快速阅读技能训练。
2. 导入和热身练习（10分钟）
以问题导入新课学习，组织学生小组合作讨论。
教师提问：1. What is the essence of education?

2. Do you think your education should be ended as soon as you graduate from college?

Why or why not?

学生：结合个人认识回答问题。
从而承上启下的进入本次课的学习。 
3. 布置任务（2分钟）
 教师：学习一篇谈论教育本质的小短文，并用上述语言材料进行读、写技能训练。

4. 新课学习（52分钟） 

Reading More
（1）单词识记，学习新单词
学生：自主学习New words and phrases of Reading More on P117
教师：示范带读2-3遍。或由教师指导学生学习。
重点单词/句子讲解：
a creative drive 创造本能

in a good environment 在良好的环境下

the essence of education 教育的本质

potential 潜能

consciously 有意识地

a deeper understanding更深的相互理解
Humans have a creative drive which should be nurtured and allowed to grow in a good environment, whether the environment is at home or at school.

People naturally want to make things better, not only for themselves, but also for the nation and for humanity.

Not only is the child capable of absorbing knowledge, but he has the power to teach himself, if we provide the tools.

We also need to influence the children to “bring humanity to a deeper understanding, to a higher well being, and to a greater spirituality”.

（2）猜词小游戏
教师：将所学新单词的英文列出来，让学生挑一个并且读出来。学生准确、快速地读出英文单词。
回答正确的学生可加分，作为平时成绩。
（4）阅读理解训练  
Task 3 

教师：讲解任务要求。
学生： 根据文章内容选择最佳答案。

Task 4
学生：自己写下在接受教育的过程中希望从父母亲，老师或者社会得到什么样的帮做。
教师：指导学生完成任务。
5．巩固提高（15分钟）
教师：回顾本次课任务。了解一些和教育本质相关的信息。让学生分组进行展示，评选出表现优秀的小组予以奖励。
学生：画思维导图总结这两课时所学内容，组内互评，小组推选一名同学展示，各小组之间互评。上交每个人的思维导图。
教师：组织和点评，收学生的思维导图。

6. 课堂小结（8分钟）
（1）根据本次课的小组竞赛的加分情况，评出本次课的“最佳小组”，予以奖励。
（2）带领同学们观看本次课的板书，复习所学知识，巩固学习描述教育本质的词汇和句型。
7. 课后作业（2分钟）
（1）完成练习册上基础知识练习的第六和第七题。
（2）预习第7单元Warming up &Listening and Speaking Part A and B
七、板书设计（Board-designing）
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Reading More





New words and phrases             	              Group 1


Nurture, humanity, sensory, stimulation adapt                   Group 2


Facilitate, journey, spirituality, at birth, be rich in  


be capable of, adapt to   


Important sentences


Humans have a creative drive which should be nurtured and allowed to grow in a good environment, whether the environment is at home or at school.


People naturally want to make things better, not only for themselves, but also for the nation and for humanity.


Not only is the child capable of absorbing knowledge, but he has the power to teach himself, if we provide the tools.


We also need to influence the children to “bring humanity to a deeper understanding, to a higher well being, and to a greater spirituality”.
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